
7/9-2020   
Deltagere:   Mette,   Mads   L,ene,   Lukas   og   Camilla   
Afbud:   Jonas,   Carina   og   Nina   
Referent:   Camilla   
  

Første   bestyrelsesmøde   efter   årets   ordinære   generalforsamling.     
Bestyrelsen   konstituerede   sig   selv.     
  

Formand:   Camilla   Diener,   23C   
Næstformand:   Mads   Brinch,   31B   
Sekretær/kasserer:   Mette   Veel   Christensen,   1A   
Bestyrelsesmedlem:   Carina   Sønderkær   Rechnagel,   15A   
Bestyrelsesmedlem:   Nina   Villadsen,   5C   
  

1   suppleant:   Lukas   Albjerg,   5A   
2   suppleant:   Lene   Brolund,   3A   
  

De   nye   bestyrelsesmedlemmer   og   suppleanterne   fik   en   gennemgang   af   bestyrelsesarbejdet,   
kommunikation,   samarbejde,   og   der   blev   forventningsafstemt.     
  

Bestyrelsen   gennemgik   igangværende   sager   herunder:     
● Kar   og   afløb   (løber   t.o.m.   uge   51)   
● Håndtag   på   vinduer   (Opgaven   afventer   håndtering   fra   udbyder,   alle   andelshaver   får   brev   

i   postkassen   ang.   tidspunkt   for   udbedring)   
● Salg   af   35C     
● Hjemmeside   (bestyrelsen   har   kontakt   med   webmaster,   men   har   problemer   med   at   logge   

ind.   Flere   muligheder   blev   drøftet)   
● Gammel   forsikringsskade   i   11A   (forsikringsselskab   er   kontaktet   og   igang)   
● Kælder   skal   friskes   lidt   op   ift.   maling   af   loft   (andelshaver   troede   der   var   fugt   i   loftet.   dette   

er   ikke   tilfældet,   men   loftet   renses   ned   og   males   et   par   steder)   
  

Bestyrelsen   snakkede   om   kommende   sager   herunder:     
● Indhente   tilbud   på   teknikskabe   (efterår/vinter   2020)   
● Renovering   af   teknikskabe   (2021)   
● Udarbejde   vedligeholdelsesplan   (efterår   2020)   
● Gadebelysning   (efterår   2020)   

  
Bestyrelsen   drøftede   mulige   fremtidige   projekter   herunder:     

● Cykelskur   
● Opdatering   af   husorden   
● Elektriske   ladestandere   
● Markedsføring   af   boligforeningen   
● Træfældning   
● Maling   af   skur   



  
Dertil   blev   nogle   tidligere   sager   og   arbejder   forklaret,   og   en   generel   snak   om   
generalforsamlingen   og   de   valgte   punkter.     


